
KOMISJA  BEZPIECZENSTWA,

OCHRONY  ŚRODOWISKA  I ROLNICTWA

AO.BR.0012.5.70.2024

PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA,

OCHRONY  ŚRODOWISKA  « noxicnuo

z dnia  28 października  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  Komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Zbigniew
Oses  otworzył  posiedzenie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  które
odbyło  się w dniu  28 października  2024  r. i powitał  członków  Komisji,  Przewodniczącą  Rady
Powiatu  -  Renatę  Gruszkę,  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -  Magdalenę  Chwalisz
-  Burzyńską,  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  -  Marka
Nyćkowiaka,  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Grodzisk  - Dariusza  Szulca  oraz pracownika  Biura
Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa
poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety  i
poprosił  członków  Komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  8 członków  Komisji  i stwierdził
quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecny  Wicestarosta  -  Jakub  Skrzypczak  (Wicestarosta  dołączył  do obrad  Komisji  o
godzinie  14.10).

Lista obecności  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Ad.  2.  Zapoznanie  się  z planem  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  w  sezonie

2024/2025.

Przewodniczący  poprosił  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  o zabranie  głosu.
Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  omówiła  plan  zimowego  utrzymania  dróg

powiatowych  w sezonie 2024/2025.
Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są pytania?
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Radna  Maria  Galas  poprosiła  o przybliżenie  informacji  na  temat  postępowania

przetargowego  na zimowe  utrzymanie  dróg  powiatowych  na terenie  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  poinformowała,  że w  zapytaniu

ofertowym  dotyczącym  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  na terenie  Gminy  Nowy

Tomyśl  wpłynęły  dwie  oferty,  natomiast  przetarg  nie  został  jeszcze  rozstrzygnięty.

3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał:

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są  pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

b)  Sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w  Powiecie

Nowotomyskim.  Funkcjonowanie  szkół  i placówek  oświatowych  niepublicznych.

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym

Tomyślu  o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCUW  omówił  sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w

Powiecie  Nowotomyskim  wraz  z informacją  na  temat  funkcjonowania  szkół  i placówek

oświatowych  niepublicznych.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  wysokości  subwencji  oświatowej  w 2024  i 2025  roku

oraz  najbardziej  pożądanych  profili  nauczania  w szkołach  prowadzonych  przez  Powiat.

Główna  Księgowa  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu  - Iwona  Szyndler  o

godzinie  13.25  dołączyła  do obrad  Komisji.

c)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Przewodniczący  poprosił  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu

o zabranie  głosu.

Główna  Księgowa  Starostwa  Powiatowego  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do

potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budźetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,
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Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności  w Nowym  Tomyślu,
- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Główna  Księgowa  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Radna  Maria  Galas  odniosła  się  do  wniosku  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury
Drogowej  i zapytała,  czy środki  w wysokości  240.000,00  zł pokryją  w całości  zakup  ciągnika?

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  odpowiedziała,  że tak.  Jest  to  ciągnik  firmy
Basak,  który  będzie  wykorzystywany  przez pracowników  Wydziału  do wykaszania  poboczy.
Wydział  dysponuje  ciągnikiem  o podobnych  parametrach,  który  przy  ww.  pracach  sprawdza  się
bardzo  dobrze.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024
Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej
Pyliński,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

d)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.
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Przewodniczący  poprosił  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu

o zabranie  głosu.

Główna  Księgowa  Starostwa  Powiatowego  poinformowała,  że w zaproponowanym

projekcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  - 2035 zaproponowano  zmianę  w zadaniu  wieloletnim  pn.

,,Ubezpieczenie  Majątku  i Odpowiedzialności  Cywilnej  Powiatu  Nowotomyskiego  i Podległych

Jednostek  Organizacyjnych  na lata  2022  -2025".

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej

Pyliński,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

e)  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

Gminie  Miedzichowo,

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie

Miedzichowo,

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I
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Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej
Pyliński,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo.

f)  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej
Pyliński,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia
zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy
Nowy  Tomyśl.

g)  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  Starosty
Nowotomyskiego  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  za 2023  rok.
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Przewodniczący  poinformował,  że  informacja  Przewodniczącego  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  oraz  Starosty  Nowotomyskiego  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  za

2023  rok  będzie  przedstawiona  na najbliższej  sesji  Rady  Powiatu.

Ad.  4. Wnioski  i opinie  Komisji:

a)  zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu

»myskiego"  pod  głosowanie.Nowot«

Głosowano  w  sprawie

zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej

Pyliński,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony

dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Zgromadzenia  Sióstr  Służebniczek  Niepokalanego  Poczęcia

Najświętszej  Maryi  Panny,  Prowincja  św.  Józefa  w Pleszewie).

Ad.  5. Sprawy  różne:

a)  przedstawienie  informacji  na temat  działalności  Nadleśnictwa  Grodzisk  na terenie

powiatu  nowotomyskiego.

Przewodniczący  poprosił  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Grodzisk  o przedstawienie

informacji  na temat  działalności  Nadleśnictwa.

Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Grodzisk  przedstawił  sprawozdanie  z działalności

Nadleśnictwa  w formie  prezentacji.  Nadleśniczy  omówił  zagadnienia  takie  jak  obszar  działalności

Nadleśnictwa,  procentowy  udział  poszczególnych  gatunków  drzew,  funkcje  lasu, chronione
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gatunki  zwierząt  na obszarze  Nadleśnictwa,  inwestycje  wykonywane  w ostatnich  latach  przez

Nadleśnictwo,  a także  prowadzone  działania  społeczne  w zakresie  edukacji  i turystyki.

Wicestarosta  i Skarbnik  Powiatu  o godzinie  14.10  dołączyli  do obrad  Komisji.

Starosta  podziękował  Nadleśniczemu  za rzetelne  i profesjonalne  przedstawienie

działalności  Nadleśnictwa  Grodzisk.  Starosta  dodał,  że Starostwo  Powiatowe  w Nowym  Tomyślu

wraz  z Nadleśnictwem  Grodzisk  podejmowało  m. in. wspólne  działania  inwestycyjne  i wyraził

chęć  współpracy  w przyszłości.

PrzewodnJczący  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?

Nikt  się nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Bezpieczeństwa,

Ochrony  środowiska  i Rolnictwa

Zbigniew  Oses

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak
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